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Hei ! 
Ser det er avholdt forhåndskonferanse ang videre utbygging på Mjåtveitmarka B5. 
Sender med dette vedlagget som er referat fra møte med Meland kommune 2014  
hva er blitt gjort i henhold til og ivareta Kloppedals bekken også kalt ( Kvernhusbekke) i 
denne saken?  
  
Sitat fra referatet: 
  
Administrasjonen vil og ta kontakt med regionale instansar for å hente meir detaljert 
informasjon der . Administrasjonen vil deretter vurdere korleis ein best kan ivareta 
naturmangfaldet gjennom vedtak heimla i Plan og bygningslova, ev. gjennom 
reguleringsføresegner.   
  
Mvh 
Kjetil Tufte 
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